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Bestyrelsen havde indkaldt til et udvidet bestyrelsesmøde på kasernen, således at alle 

interesserede frivillige kunne være med på en rundgang i kaserne bygningen. 

Lars Neumann bød velkommen til alle fremmødte og gav en opdatering af museets 

situation. 

Vi havde fra kommunen modtaget et midlertidig udkast til brugsretsaftale for kaserne 

bygningen. Der var flere ting vi snarest skulle have drøftet nærmere under et møde med 

By- og Kulturforvaltningen. 

I alt 14 deltagere, som mødtes i den tidligere vagtbygning, fik under en rundgang i 

kasernebygningen et virkelig godt indtryk af de mange muligheder, som bygningen byder 

på.  

Kælderen, tre etager og loftetagen kan indrettes, så såvel selve museet som de planlagte 

aktiviteter kan tilgodeses, herunder kommende museumstilbud til børn og den åbne skole i 

Odense. 

Der var enighed om, at den eksisterende indretning kunne anvendes med relativ få 

ændringer (f.eks. dørfyldninger og papvæge, der let kunne fjernes) lige som en række 

døre skulle sættes i kælderen. Der opstod også idéer om, at selve bygningens historie 

skulle indgå som en del af museet, f.eks. med de originale betegnelser af rummenes 

funktioner. 

Efter rundgangen samledes vi igen i vagtbygningen, hvor en række praktiske ting i 

forbindelse med selve flytningen blev aftalt. 

Leif Mosegaard fik ordet til sidst og udstak en række opgaver til deltagerne i 

julefrokosten, der afholdes i vagtbygningen d. 7. december kl. 18. Husk tilmelding for 

dem der evt. ikke har fået det gjort endnu. 
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